
 

 
 

ПРОТОКОЛ №21 
  
 
  

Днес, 8 октомври 2021 г. /петък/, от 9.00 ч. се проведе от 
разстояние/онлайн ДВАДЕСЕТ И ПЪРВОТО ЗАСЕДАНИЕ на 

Общински съвет – Хасково. От 41 общински съветници, 
присъстваха 41. Заседанието бе открито от г-жа  Таня Захариева 
– председател на Общински съвет – Хасково. 

 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми дами и господа общински съветници, 

уважаеми г-н кмете! Откривам Двадесет и първото заседание на 

Общински съвет – Хасково, което се провежда от разстояние/онлайн, 
съгласно изискванията на чл.28 „А“, ал.1 от ЗМСМА и чл.49 „А“ от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 
Хасково. Заседанието се провежда чрез платформата ZOOM и се излъчва 
пряко на канала в Ютуб на Община Хасково. 

Заседанието е свикано в предвидените от Правилника за организацията 
и дейността на Общински съвет - Хасково срокове, като материалите са 
предоставени на всички общински съветници.  

Колеги, малко закъснение има, тъй като г-жа Светослава Стоянова не 
успя да се свърже. Надявам се всеки един момент да има връзка с нея. 

Преминаваме към гласуване за кворум. Ще прочитам имената на 
общинските съветници в азбучен ред, като всеки от вас ще се 
идентифицира гласово.  

 
/Следва  поименна проверка за кворум чрез изчитане имената на 
общинските съветници по азбучен ред/ 

 
На заседанието участват 37 общински съветника. Налице е необходимия 

кворум, започваме нашата работа.  
 
Уважаеми колеги, на  всеки един общински съветник е изпратена 

покана за идентификация в системата ZOOM със служебните електронни 
пощи. Времето за гласуване по всяка една точка от дневния ред е една 

минута и пет секунди. След приключване на заседанието на Общински 
съвет - Хасково в доклада към протокола, който се съставя, се отбелязва 
поименното гласуване на всеки един от общинските съветници. 

Постъпилите предложения за изменение и допълнение на проектите за 
решение по докладните записки, както и процедурни предложения в 
рамките на заседанието, ще се гласуват с прочитане на имената на 



общинските съветници и тяхната гласова идентификация със „за“, 

„против“, „въздържал се“.  
Проектът за дневен ред на днешното заседание на Общински съвет  

съдържа 23 точки.  
Кметът на общината, като вносител, оттегля Докладната записка по т.7 
от дневния ред. 

Постъпи една извънредна Докладна записка от кмета на Община 
Хасково относно: искане за безвъзмездно предоставяне на 
собственост върху недвижими имоти – държавна собственост, 

предоставени за управление на Министерство на отбраната, по 
реда на чл.54 от закона за държавната собственост и чл.319, ал.1, 

т.2 от Закона за отбраната и въоръжените сили на Република 
България. 
Предлагам тази Докладна записка да бъде включена в дневния ред като 

точка 7, на мястото на оттеглената Докладна записка. 
Имате думата за изказвания, колеги, по дневния ред! Не виждам 

желаещи. Преминаваме към гласуване на дневния ред! Колеги, в режим 
на гласуване сме! Моля, гласувайте!  

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 



Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 38 гласа „за“;   без „против“ и „въздържали се“, 

дневният ред на днешното заседание на Общински съвет – Хасково се 
приема. 
Точка 1 от дневния ред – Обсъждане Докладна записка от кмета на 

община Хасково относно: изменение и допълнение на Наредбата за 
обществения ред при използване на ППС и осигуряване на 
безопасността на движението на територията на Община Хасково. 

Докладната записка е публикувана на интернет страницата на Община 
Хасково и на Общински съвет – Хасково на 23.08.2021 г.  

Съгласно чл.26 от Закона за нормативните актове, на 26.08.2021 г. е 
постъпило Предложение от общинския съветник Георги Пеев за 
изменение на проекта за решение. Предложението е обявено същия ден, 

на 26.08.2021 г. 
На 26.08.2021 г. е постъпило Възражение от граждани във връзка с 

Докладната записка от кмета на Община Хасково, по отношение 
създаването на „синя зона“ в Приложение 2, т.6 В междублоковото 
пространство между ул. „Велико Търново“ и „Атон“.  

На 02.09.2021 г. е постъпило Възражение от граждани във връзка с 
Докладната записка от кмета на Община Хасково по отношение 
създаването на „синя зона“ в Приложение 2, т.12, касаещо 

ул.„Ст.Караджа“ – Хасково. 
На 17.09.2021 г. е постъпило ново Предложение от общинския 

съветник Георги Пеев, с което той оттегля внесеното на 26.08.2021 г. 
предложение и внася ново прецизирано предложение за изменение 
проекта за решение в Докладната записка, относно необходимостта от 

паркоместа за хора с увреждания в рамките на „синя зона“. 
 Предложението е публикувано на официалната интернет страница на 

Общински съвет - Хасково на 17.09.2021 г. 
Съгласно чл.26 от Закона за нормативните актове, на 21.09.2021 г. е 
постъпила Жалба от 50 граждани, живущи на ул. „Стефан Караджа“ от 

№16 до №27 против разширяване на „синя зона“, касаещо т.12 от 
Приложение 2 
Във връзка с постъпилите възражения от граждани, Кметът на Община 

Хасково оттегля предложението Междублоково пространство 
между ул.„В.Търново“, блок до военен стол и ул. „Атон“ да влезе в 

обхвата на „синя зона“. 
Това са предложенията, които са постъпили в рамките на срока, 
предвиден съгласно Закона за нормативните актове. 



Сега ще докладвам становищата на Постояните комисии във връзка с 

предложенията, така и с основния проект за решение. След това ще дам 
думата на вносителя, за да обясни. 

Становищата на Постоянните комисии: 
Комисията по ТСУ и транспорт предлага от Списъка на улици и 
пространства, Приложение 2 да отпадне т.12, а именно 

ул.„Ст.Караджа“ – от ул. „Македония“ до бул. „България“ – 10 
бр. паркоместа предвидени в „синя зона“, район Г, поради 
постъпила Жалба от граждани, живущи на тези адреси. 

Комисията по ТСУ и транспорт подкрепя предложението на г-н Пеев, 
второто предложение, което е от 17.09.2021 г. - в Списъка с улици и 

пространства в „синя зона“ да бъдат предвидени паркоместа за хора 
с увреждания. 
Комисията по ТСУ и транспорт подкрепя основния проект за решение с 

направените изменения. 
Комисията по обществен ред и законност – подкрепя направените 

предложения от ПК по ТСУ и транспорт, както и предложението на г-н 
Георги Пеев. Комисията допуска Докладната записка до разглеждане и 
подкрепя основния проект за решение с направените изменения.  

А сега давам думата на вносителя на Докладната записка. Г-н Дечев, 
заповядайте! 
 

СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо Захариева, уважаеми колеги общински 
съветници! Всъщност има три основни предложения, едното от които е 

мое и искам, ако е възможно с няколко думи да обобщя. Всъщност след 
входирането на жалбите на гражданите, аз входирах свое предложение, 
с което предлагам от Приложение 2 – т.6 Междублоковото пространство 

на ул. „В.Търново“, блок до военен стол – ул. „Атон“ – да отпадне. 
Подкрепям становището и на Комисията по ТСУ – да отпадне в 

Приложение 2 – т.12 ул. „Ст.Караджа“ – от ул. „Македония“ до бул. 
„България“. Подкрепям също и предложението на г-н Пеев, второто 
предложение на г-н Пеев, като във второто предложение на г-н Пеев, не 

подкрепям в Приложение 2 – т.6 и т.12 в неговото предложение. Ако 
мога да обобщя – всички улици, които са дадени, като основно решение, 
всъщност т.6 и т.12 – да отпаднат, като на всички останали се добавят 

местата за хората с увреждания. Благодаря! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря, г-н Дечев! Колеги, имате думата за 
изказвания по т.1 от дневния ред! Колега Пеев, заповядайте! 
 

Г.ПЕЕВ: Уважаема г-жо Захариева, г-н кмет, колеги общински 
съветници! Само да уточня като вносител на предложението. Всъщност 
моето предложение за конкретизиране за паркоместа за хора с 

увреждания, се базира на това, че по Наредба е регламентирано какъв 
да е броя на тези паркоместа. За огромно мое съжаление така и не видях 

в Хасково през последните години това нещо да се направи, макар че 
такава промяна беше направена и в нашата Наредба още през 2016 г. 
Надявам се този път тези паркоместа в крайна сметка да бъдат ясно 

посочени и да ги има, защото ние всички, като общество, сме длъжници 



на тези хора. Има една много хубава приказка, че каквото е 

отношението на една власт към хората с увреждания, такава е и самата 
власт. Надявам се ние повече да не сме отвратителна власт, защото това 

отношение досега беше отвратително. И до ден-днешен, дори на 
паркинга на общината, виждате къде има паркоместо за хората с 
увреждания, как е направено. Това беше цивилизован град, 

цивилозавана община. Тези паркоместа трябваше да бъдат поне две и 
трябваше да са точно срещу централния вход на общината. Това е като 
забележка към кмета, официално го правя, защото лично сме си 

говорили много пъти, че това нещо трябва да се случи. И по отношение 
на оттеглените предложения в Списъка с улици за паркоместа, 

Приложение 2 – с мен се свързаха точно  пет човека, тримата – писмено, 
с възражения за паркоместа в „синя зона“ с молба да им оформя 
предложенията да бъдат внесени в законовия 30-дневен срок. Ще ви 

кажа само какво си говорих с една жена. За мен е безкрайно 
несправедливо едни хора да имат „синя зона“ пред домовете си, а други 

– не, защото са успели да пробият – кой общински съветник, кой кмет и 
да могат по тоя начин да въздействат като изкарват едни паркоместа. 
Ние като Общински съвет, въобще като местна власт, в т.ч. дори и 

администрацията включвам, трябва да си дадем ясен отговор на 
въпроса – ще имаме ли „синя зона“ в център и в широк център, както е 
сега или няма да имаме. Ще делим ли хората пред едни да има „синя 

зона“, а пред други – не, защото, ако е така, ако ще ги делим и ако ще 
почваме пак  „мои“ и „твои“ и я караме с двойния аршин, по-добре „синя 

зона“ да няма. Даже най-добре да няма. Това е моето мнение. Що се 
касае до останалата част от докладната записка смятам, че не му беше 
времето сега да увеличаваме толкова и по този начин абонаментната 

услуга в „синя зона“. Да, това, че не увеличаваме почасовото паркиране е 
добре, но смятам, че точно сега, точно в това време, увеличението на 

абонамента не е достатъчно обосновано, с оглед на това, че „синя зона“, 
колеги, е печелившо звено. Не може „синя зона“, това за пореден път, за 
поредна година го говорим, че не може „синя зона“до безкрай да пълни 

дупките на „Тролейбусен транспорт“. След като „синя зона“ е на печалба, 
за мен, пак повтарям, увеличение до такава степен е необосновано. Сега 
не искам да конкретизирам и да се спирам на цени, защото „да“, 

съгласен съм с управителя на дружеството, че 10 лв. на месец въобще не 
е много. И 10 лв. на месец един собственик на моторно превозно 

средство би могъл да си позволи да отделя за него, за да има паркоместо 
през деня. А, и да се върна на едно от Възраженията на граждани. 
Отгоре на всичко тези хора си бяха сложили абсолютно незаконно 

бариера преди време. Т.е. някои хора в този град очевидно си мислят, че 
могат да правят каквото си искат – заграждат общинска собственост, без 
каквото и да е разрешение. Насреща администрацията започва да им се 

моли: „Моля ви, махнете си бариерата!“, вместо да подаде сигнал за 
самоуправство и обсебване на чужд имот, ние им се молим: „Махнете си 

бариерата!“, това в скоби го слагам, като вметка. Та вътре в това 
Възражение беше написано нещо от сорта: „Това ли е Европа? Всичко се 
увеличава, така, така … и това ли е Европа?“ Ами Европа означава 

правила! Когато съседите ви имат „синя зона“ и са в центъра, и вие ще 



имате „синя зона“, защото живеете там. Това са правила, това е Европа. 

Без пари не е Европа. Без пари е друго. Без пари е двоен аршин. И 
понеже я караме 30 години на двоен аршин в тая държава, видяхте до 

къде се докарахме всички ние и ние не сме изключение от това 
общество. Ей заради това, заради двойния аршин. Благодаря на кмета, 
че подкрепи моето предложение за конкретизиране за паркоместа за 

хора с увреждания. Вярвам, че това предложение ще мине, защото пак 
повтарям, ние сме длъжни към тези хора. Благодаря ви! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги? Г-н Янев, заповядайте!  
 

Д.ЯНЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми колеги! Напълно 
подкрепям предложението на г-н Пеев за обособяване на паркоместа за 
инвалиди. Искам тук да обърна внимание на един факт. Според мен 

трябва да се подобри контрола върху паркирането в Централната 
градска част, както и в „синята зона“ в близост до Централна градска 

част. И един пример ще ви дам – пространството, което се намира зад 
рушащия се сега магазин „Марса“, където напълно безконтролно 
паркират автомобили, много голяма част от които са в нарушение на 

правилата за паркиране, но пък не получават съответните санкции. Друг 
пример мога да дам – ул. „Георги Кирков“, по която всеки ден има 
паркирани автомобили пред жилищата на живущите там, но не 

паркоместата, които са определени за това, което затруднява страшно 
много движението и всяка сутрин се образуват огромни тапи, да не 

говорим и за възникващите там инциденти. Така че искам да обърна 
внимание на Общинска полиция, Кметът ако може да обърне внимание 
на Общинска полиция и като цяло на контролните органи, които да 

засилят контрола върху паркирането и в „синята зона“ и извън „синята 
зона“ в Централната градска част, за да не се получават тапи, 

задръствания, които затрудняват придвижването в града и въобще, 
които пречат на нормалното функциониране на ежедневието на хората. 
Благодаря ви! 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги? Заповядайте, г-н Тодоров! 
 

К.ТОДОРОВ:  Уважаема г-жо Захариева, г-н Дечев, уважаеми колеги! Аз 
съм на мнение, че липсва цялостна концепция относно изграждането на 

визия в частта „синя зона“ и г-н Пеев е прав в това си изказване, което 
визира, че няма как „синя зона“ постоянно да пълни дупките на 
„Тролейбусен транспорт“. Аз напълно подкрепям и предложенията му 

относно въпросната Докладна записка. Според мен е нужно наистина да 
изградим цялостна визия. Вие, г-н Дечев, като кмет, администрацията, 
която управлявате, да успее да създаде едно усещане у всички наши 

съграждани, че „синя зона първо, не е просто, за да им взема едни пари, 
а „синя зона“ е, за да може да урегулира начина на придвижване в 

Централната градска част. И съм съгласен, че липсата на такава визия, 
пък създава предпоставка за решаването на частни проблеми на парче. 
Може би в следващите месеци е хубаво да помислите върху този въпрос 

и може би да обсъдим заедно всички, като съветници и обществеността, 



докъде трябва да се разпрострира и какви трябва да бъдат цените за 

нейната дейност. Благодаря ви! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги, има ли? Не виждам желащи 
за изказване. Давам думата на г-н Дечев! 
 

СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми общински съветници! 
Тук не става въпрос за двоен аршин, а става въпрос за това, че самото 
предложение на „Тролейбусен транспорт“ е за хора, които са желали да 

бъдат включени в „синя зона“. „Синята зона“ е изградена и тя има 
прекрасна визия още в предишни ръководства на общината. Много 

дебати е имало тогава и е била създадена с цел да регулира движението 
да подскаже дори на някои от собствениците на автомобили да 
използват други начини и методи за транспорт, за да имаме по-чист 

въздух дори в центъра на града. И сега философията на докладната е, че 
всъщност ние връщаме улици и отсечки, които са били отказани в 

предния мандат и са били премахнати от „синята зона“ и включваме 
само няколко улици, за които в „Тролейбусен транспорт“ е имало 
желание от граждани да бъдат включени. Всъщност оказа се, че не е 

съвсем така, защото гражданите на едно междублоково пространство и 
на една улица, не са съгласни с това нещо да бъдат вкарани в „синята 
зона“. Донякъде съм съгласен с г-н Пеев и с г-н Янев, не трябва да има 

разлика между желаещи и нежелаещи, а трябва да направим начин,  с 
който да облекчим цялата централна градска част. Относно паркинга на 

„Марса“, там има две собствености и затова може би оставате с 
впечатлението, че там зоната не се поддържа от „синя зона“. Всъщност 
се поддържа и от друг частен собственик. Затова и там това е така. 

Относно Общинска полиция и контрола върху улиците – да, ние имаме 
много сигнали различни, на които винаги съм реагирал и сме изпращали  

по схема, разбира се, със съгласуване с директора на ОД на МВР, 
контрола върху въпросните улици. Благодаря! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми колеги, има ли други изказвания? Не виждам 
желаещи за изказване. Сега ще обобщя постъпилите предложения и 
основния проект за решение в Докладната записка. Вносителят на 

Докладната записка – кметът на община Хасково е съгласен с трите 
предложения, които са постъпили от граждани, живеещи на ул. 

„В.Търново“  и ул. „Атон“ и граждани, живеещи на ул. „Стефан Караджа“, 
както и с предложението на г-н Пеев за определяне на паркоместа за 
хора с увреждания. Ето защо, тези предложения няма да поставям на 

гласуване, тъй като се инкорпорират в Докладната записка. А по 
отношение на предложенията на граждани за отпадане на т.6 и т.12 от 
Приложение 2 – Списъка с улици и пространства в „синя зона“, кметът 

на общината оттегли тези двете точки от проекта за решение.  
Сега преминаваме към гласуване на Докладната записка в цялост с 

направените изменения в заседанието. Колеги, в режим на гласуване 
сме! Гласуването е поименно! Моля, гласувайте!  

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 



Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ПРОТИВ 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ПРОТИВ 

Виктор Годжов ПРОТИВ 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов ПРОТИВ 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ПРОТИВ 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 29 гласа „за“; 5 - „против“, без „въздържали се“, 

Докладната записка по т.1 от дневния ред се приема. 
За протокола 

__________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №436 

 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, Общински съвет – Хасково приема Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за обществения ред при използване на ППС 
и осигуряване на безопасността на движението  на територията на Община 

Хасково, както следва:  

§1. Чл.27 (2) се изменя, както следва: 
Чл.27 (2) „Местата за паркиране по предходната алинея /Приложение 2/ се районират 

и се обозначават с пътни знаци, пътна маркировка и чрез надписи на водачите се 



указват условията за паркиране. Постоянно живущите в „синя зона“, които не са 

продали, преустроили и предоставили гаражите си за друго предназначение или 

не разполагат с такива, могат да закупят талон за определен район в „синя зона“ 

на стойност 10 лева с ДДС за месец или 120 лева с ДДС за година без гаранция 

за запазено паркомясто.  

§2. Създава се нов чл.27 (2a) със следното съдържание: 
Чл.27 (2a) Правото по чл.27, ал.2 от настоящата Наредба се прилага за един 

автомобил на обособен жилищен имот. За първия автомобил се заплаща сумата, 

определена по чл.27, ал.2, за втори автомобил лицата заплащат – 180.00 лв. /с 

вкл.ДДС/, а за трети и всеки следващ автомобил – 240.00 лв./с вкл.ДДС/ Първи 

автомобил е този, който е заявен първи по време. Когато жилището е 
съсобствено, всеки от съсобствениците може да заяви „първи автомобил“ в 

съответствие с предходното изречение.“ 

§4. Чл.27 (3) се изменя, както следва: 

Чл.27 (3) Юридическите и физическите лица, желаещи да ползват абонаментната 

система на паркиране закупуват абонаментен талон на стойност 1200 лева с 

ДДС за срок от 1 година за конкретно паркомясто в зона „Център“. За зона “А”, 
включваща останалата част от територията на града, юридическите и 

физическите лица заплащат абонаментен талон на стойност 600 лв. с ДДС, за 

срок от 1 година за конкретно паркомясто. 

§5. Чл.27а (2) се изменя, както следва: 

Чл.27а (1) Ползващите паркомясто в „синя зона“, които не притежават пропуск,  могат 
да заплатят цена за паркиране за почасово ползване, за месец или за една година. 

(2)Цените за ползване на паркомясто в „синя зона“ са, както следва: 

1.За един час – 1 лв. 

2.За един месец – 80.00  лв. /цялата „синя зона“/ 

3.За един месец в определен район на „синя зона“ – 20.00 лв. /по месторабота/ 

4.За една година – 540 лв./цялата „синя зона“/ 
§6. Приложение №2 /Списък на улици и пространствд в „синя зона“/ от Наредба 

за обществения ред при използване на ППС и осигуряване на безопасността на 

движението на територията на Община Хасково се допълва, както следва: 

Приложение №2 /Списък на улици и пространства в „синя зона“/:  

1. Бул. „Стефан Стамболов“ от кръстовището с бул. „Съединение“ до кръстовището с ул. 
„Цар Калоян“ – 16 бр., от които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата 

Наредба - район А 

2. Бул. „Стефан Стамболов“ срещу ПМГ – 16 бр., от които 3 места по смисъла на чл. 

29 от настоящата Наредба - район Б 

3.Ул.“Цар Калоян“, кръстовище до парк „Лебеда“ – 18 бр., от които 2 места по 

смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба - район А 
4. Площад „Лебеда“ – 38 бр., от които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата 

Наредба - район А 

5. Вход магазин „Лидл“ до вход  ОУ „Хр. Смирненски“ – 15 бр., от които 2 места по 

смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба – район А 

6. Ул. „П.Р. Славейков“ от ул. „Епископ Софроний“ – до кръстовище бул. „България“ – 32 
бр., от които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба - район Г 

7. Ул. „Враня“ – 12 бр., от които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата 

Наредба - район Г 

8. Зоните по ул. „Княз Стефан Богориди“ – 11 бр., от които 2 места по смисъла на 

чл. 29 от настоящата Наредба, ул. „Константин Фотинов“ – 10 бр., от които 2 места 

по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба и ул. „Кавала“ – 15 бр., от които 2 
места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба - район Г 

9. Бул. „България“ – от кръстовище ул. „Драгоман“ до комплекс XXI век – 8 бр., от 

които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба - район Г 

10. Ул. „Драгоман“ – от ул. „Стефан Караджа“ до бул. „Освобождение“ – 10 бр., от които 

2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба – район Г 
11. Бул. „България“ от кръстовище с ул. „Вършец“ до стария хлебозавод – 20 бр., от 

които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба - район Г 

12. Ул. „Патриарх Евтимий“ – северно от пл. „Свобода“ – източна и западна страна – 36 

бр., от които 4 места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба – район Б 



13. Ул. „Хан Кубрат“ от ул. „Преслав“ до ул. „Отец Паисий“ – източна страна – 10 бр., от 

които 2 места по смисъла на чл. 29 от настоящата Наредба - район В 

14. Пл. “Спартак“ – изток и запад – 49 бр., от които 4 места по смисъла на чл. 29 от 

настоящата Наредба - район Г. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 2 от дневния ред – Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: изменение и 
допълнение на чл.56 „Б“, ал.5, т.4, Глава Трета, от Наредбата за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на Община Хасково. 
Докладната записка от кмета на община Хасково е публикувана на 

24.08.2021 г. До 23.09.2021 г. в предвидения 30-дневен срок, а и до 
настоящия момент, не са постъпили писмени предложения за изменения 

и допълнения на проекта за решение, както на официалните електронни 
адреси, така и в Деловодството на Общински съвет – Хасково. 
Съобщавам становищата на комисиите: Комисията по обществен ред и 

законност – Допуска Докладната записка и подкрепя проекта за 
решение. Имате думата за изказвания, колеги, по т.2 от дневния ред! 
Заповядайте, г-н Пеев! 

Г.ПЕЕВ: Колеги, имам техническо предложение за промяна в проекта. 

Не съм го внесъл в срок, защото то не се касае конкретна промяна на 
суми и не се нуждае от каквато и да е финансова обосновка и време, за 
да стои на страницата. Смятам, че това не е проблем, правили сме го и 

друг път, макар че е редакция на Наредба. Моята промяна е следната: 
след: „www.visithaskovo.com,“ да добавим само още няколко думички и те 
са следните, ще стане така цялото изречение: „Продажба на право на 

публикуване за един месец на един брой виртуален рекламно-
информационен материал в интернет страницата на ОП “Спорт, отдих и 

туризъм” www.visithaskovo.com, с изключение на реклама на 
политически партии и коалиции, и кандидати за участие в местни, 
парламентарни, президентски избори, както следва:, т.е. моето 

предложение е да не допускаме политическа реклама на този сайт. 
Благодаря за вниманието! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги? Не виждам желаещи. Тъй 
като записвам предложението, за да мога да го подложа на гласуване. 

СТ.ДЕЧЕВ: Аз го приемам. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Дечев е съгласен с направеното предложение, но 
нека още веднъж да го изчета проекта за решение: „Продажба на право 
на публикуване за един месец на един брой виртуален рекламно-

информационен материал в интернет страницата на ОП “Спорт, 
отдих и туризъм”, със съответния адрес, с изключение на реклами на 

политически партии и коалиции, и участници в парламентарни, 
местни, президентски избори, както и в избори за Европейски 
парламент“. Добавям Европейски парламент. Вие сте съгласен, г-н 

Дечев, с това предложение? 

http://www.visithaskovo.com/
http://www.visithaskovo.com/


СТ.ДЕЧЕВ: Да, съгласен съм.  

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря! Други изказвания, колеги, има ли? Не 

виждам желаещи! Преминаваме към гласуване на Докладната записка с 
изменението, направено в днешното заседание. Гласуването е 

поименно! В режим на гласуване сме! Моля, гласувайте! 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Mаргарита Маркова ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ПРОТИВ 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването! С 34 гласа – „за“;  1 - „против“; без „въздържали се“, 

Докладната записка по т.2 от дневния ред се приема. 
За протокола 



––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
     РЕШЕНИЕ №437 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, Общински съвет – Хасково приема Наредба за 
изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Хасково, както следва:  

§1 Чл.56 “Б”, ал.5, т.4 от Наредбата придобива следната редакция: 

„Продажба на право на публикуване за един месец на един брой виртуален рекламно-

информационен материал в интернет страницата на ОП “Спорт, отдих и туризъм” 

www.visithaskovo.com, с изключение на реклами на политически партии и коалиции, и 
участници в парламентарни, местни, президентски избори и избори за Европейски 

парламент, както следва: 

снимка с текст в главните менюта на страницата – 30 лева; 

банер с размери 165/78 пиксела    – 50 лева; 

банер с размери 165/156 пиксела – 80 лева; 

банер с размери 165/312 пиксела – 100 лева; 

банер с размери 160/600 пиксела – 130 лева.“ 

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 3 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от общински съветници от Представителна група на „БСП 
за България“ в Общински съвет – Хасково  относно: изменение на 

Наредба за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на Община Хасково. Докладната 

записка е публикувана на интернет страницата на Общински съвет – 
Хасково на 26.08.2021 г. Съгласно чл.26 от Закона за нормативните 
актове, до 25.09.2021 г. не са постъпили писмени предложения за 

изменения и допълнения на проекта за решение, както на официалните 
електронни адреси на Общински съвет – Хасково и на Община Хасково, 
така и в Деловодството на Община Хасково. 

Становищата на Комисията по бюджет и финанси и Комисията по 
обществен ред и законност – Не подкрепят Докладната записка. 

Колеги, давам думата за изказвания по тази точка от дневния ред! Г-н 
Тодоров, заповядайте! 
 

К.ТОДОРОВ: Благодаря Ви, г-жо Захариева! Г-н Дечев, уважаеми 
колеги! Само искам да припомня, че … 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Тодоров, слушаме Ви! 
 

К.ТОДОРОВ: Чувате ли ме? 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Да, разбира се!  

 

http://www.visithaskovo.com/


К.ТОДОРОВ: Само искам да припомня на колегите, че в този мандат 

вече сме имали Докладни записки, включително свързани с такса битови 
отпадъци, за които ние сме алармирали от Групата на Коалиция „БСП за 

България“ с множество въпросителни относно по начина, по който г-н 
Дечев и колегите съветници от управляващото мнозинство, решиха да 
гласуват тогава. Административен съд – Хасково вече се произнесе по 

тогавашната докладна записка и ще ви помоля различно от това, което 
видяхме в комисиите, а именно - неподкрепата за Докладната записка. 
Разчитайте повече на съвестта си, а не на груповото гласуване в 

конкретната Докладна записка. Благодаря ви, колеги! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Пеев, заповядайте! 
 
Г.ПЕЕВ: Въпросът ми е към някой от Комисия по законността, ако може 

да ми отговори с компетентно мнение, не можах да гледам заседанието, 
за което се извинявам, не подкрепя Докладната записка, защото е 

незаконно или защото не я подкрепя по принцип Комисията по 
законност? Това ми е въпроса. Дали има проблем със законността. Това 
ми е въпроса. Настоявам да получа отговор, моля!  

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Желае ли някой от колегите от Комисията по обществен 
ред и законност да вземе становище? Г-н Тодоров желае да вземе 

отношение. Заповядайте, г-н Тодоров, въпреки че Вие вече се изказахте! 
 

К.ТОДОРОВ: Г-н Пеев, ще отсрамя комисията, въпреки че пък в своето 
изказване, аз всъщност ще покажа колко голям проблем има в нейното 
функциониране, защото проблем със законността не беше изразен от 

нито един от членовете на комисията, включително и от председателя г-н 
Минев. Но явно това беше едно политическо вземане на решение, което 

беше абсолютно безпринципно предвид самата функция, която е 
възложена на Комисията, а именно – да следи за законността.  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колега Минев, заповядайте, като председател на 
Комисията по обществен ред и законност! Слушаме Ви! 
 

ИВ.МИНЕВ: Считаме, че следва да има финансово-икономическа 
обосновка и обикновено, г-н Пеев, Вие винаги следите за тази 

финансова обосновка, а сега Ви се струва странно, че именно комисията 
не е допуснала тази докладна. Но според част от комисията – да, това е 
проблема, че липсва финансова обосновка и не се знае точно как ще се 

отрази на финансите на общината приемането на тази докладна. 
Благодаря! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Пеев, реплика! 
 

Г.ПЕЕВ: Уважаеми г-н Минев, всяка година в началото, кмета на 
общината вкарва докладна записка, с която предлага общо взето същото 
с различен срок на действие и никога до сега не е имало финансова 

обосновка за това нещо. Защо зададох този въпрос? Т.е. тук 



финансовата обосновка, когато правим отстъпка, още повече ЗМДТ дава 

такова право на общинските съвети със свое решение да определя, та 
закона в конкретния случай въобще не задължава общинските съвети и 

вносителите да правят такава финансова обосновка и точно по този 
повод, нито един път досега, нито един кмет, който е внасял такова 
предложение не е правил такава финансова обосновка, г-н Минев. По-

скоро въпросът ми беше такъв – дали има проблем това нещо да 
присъства в нашата Наредба, такъв текст да присъства в нашата 
Наредба, защото честно казано проверих дали го има някъде и не можах 

да намеря. И си мислех, че има някакъв аргумент в тази посока, но пък 
в същото време закона не казва никъде, че е проблем подобен текст да 

присъства в Наредбата. Но това по отношение на финансовата 
обосновка просто ме разсмяхте искрено. Върнете се в годините назад и 
вижте кога е внасяна такава финансова обосновка. Никога не е внасяна! 

Благодаря ви за вниманието! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колега Тодоров, реплика! 
 
К.ТОДОРОВ: Благодаря, г-жо Захариева! Г-н Минев, ще се присъединя 

към изказването и на г-н Пеев. Да, в предишните две години, доколкото 
съм запознат, такава Докладна записка е била налице и тогава е 
входирана от кметската администрация. Искам да  ви уверя, че всичко е 

водено от работата, за това да създадем по-добри условия за хората и 
бизнеса в града. И честно казано, малко ми идва в повече политическото 

шикалкване, просто да не се подкрепи нещо, което е предложено от 
опозицията, макар и то да би било добро за общността в града. 
Благодаря!  

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми колеги, г-н Дечев желае да вземе отношение 

по тази Докладна записка. Заповядайте, г-н Дечев! 
 
СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо Захариева, уважаеми общински съветници! 

Да, това е така, всъщност два пъти сме правили такова нещо в годината, 
в която, разбира се, започна COVID и бизнеса беше изключително 
натоварен. Възможно е да го правим и във всяка следваща година с 

отделни докладни, но нека те да бъдат наистина обосновани. Има 
съществен порок в тази докладна записка, в която пише, че всъщност 

средствата, финансирането на това предложение предлагате да бъде 
осигурено от План-сметката за разходите за такса битови отпадъци, 
което всъщност значи увеличаване на таксата, за да се компенсират 

въпросните разходи. Аз не съм изявявал желание и не виждам как вие 
изявявате желание за вдигане на такса битови отпадъци, за да бъдат 
компенсирани. Съвсем друг е начина, за да бъдат компенсирани и 

затова аз не мисля, че тази докладна трябва да бъде подкрепяна в този й 
вид. Нека го направим, но по съвсем различен начин. Благодаря! 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Колега Пеев, реплика! 
 



Г.ПЕЕВ: Г-н Дечев, прощавайте, но в крайн сметка важно е какво 

вземаме ние като решение. Решението, което ние предстоим да вземем е 
следното - да сложим едно изречение в чл.17, ал.2 в Наредбата за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги, което 
да гласи следното: „Предплатилите такса битови отпадъци за цялата 
година до 30 юни на текущата година, да ползват отстъпка от 5%“. 

Всяка година, поне откакто аз се помня, има такова решение, се приема, 
отделно година за година, като срока е 30 юни. Това е единствената 
разлика, т.е. ние в Община Хасково плащаме с 5% отстъпка до април 

месец, ако внесем цялата такса. Предложението е да се включи в 
наредба до 30 юни. А пък какво пише в обосновката, сега даже въобще 

не искам да се спирам на него, защото то няма значение за приемането 
на решението. Тука проблема, според мене какъв е и за какво питах 
дали няма противоречие с някой норматив? Проблемът е, че включим ли 

го този текст в наредба, това означава, че ние го правим константен, т.е. 
ние го правим задължителен за всяка година и няма да е необходимо да 

се внася отделна докладна, както прави всеки кмет. Аз поне от 20 
години това нещо го помня, горе-долу от толкова живея в тоя град и 
имам имот. За това питам, това ли е проблем, че срока 30 юни е доста 

дълъг, т.е. два месеца даваме още на гражданите. Това не мога да 
разбера. Иначе това дето вие обяснявате там, че щяло да се компенсира, 
ние такова решение не вземаме. Ние вземаме решение да сложим един 

постоянен текст в наредбата, с който до 30 юни, който си плати, да 
ползва пет процента отстъпка. Това трябва да приемем. Дайте да не 

влизаме в други разговори. Само това ме интересува, за да си изградя 
лично мнение дали да го подкрепя това, да не е в някаква колизия с част 
от някакви други правила, ако искате така просто да се изразя. 

Благодаря! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Тодоров, реплика! 
 
К.ТОДОРОВ: Благодаря, г-жо Захариева! Г-н Дечев, на Ваше място не 

бих се изказвал по въпроси свързани с такса битови отпадъци. Това 
може би беше един опит за политически лупинг, но както помните ние 
сме единствената група, която гласува твърдо и категорично „против“ 

тогавашното увеличение и някак си да опитате да вкарате този горещ 
картоф при нас след като и Административен съд – Хасково се е изказал 

в подкрепа на това, че увеличението на такса битови отпадъци беше 
незаконасъобразно от Ваша страна и с абсолютната подкрепа на 
мнозинството – ГЕРБ и ДПС. Не е редно, не е редно! Аз Ви моля, 

приканвам Ви, дайте сигнал на съветниците от Вашите групи, които 
управлявате, нека да подкрепят докладната записка.  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колеги, други изказвания по докладната записка? Давам 
думата на г-н Дечев! Заповядайте, г-н Дечев! 

 
СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо Захариева, уважаеми колеги общински 
съветници, уважаеми г-н Пеев! Всъщност всяка година се взема отделно 

решение и това решение винаги съвпада с отстъпката за данъците. Тъй 



като отстъпките за данъците са регламентирани по закон, всъщност ние 

вкарваме решението за такса битови отпадъци да е равностойно или 
равно в срок заедно с данъците. В годините, в които го правим в по-

дълъг срок и сме го правили в по-дълъг срок, са били трудни години за 
бизнеса свързани с COVID, но всъщност се получиха някои 
несправедливости и това са за хората, които плащат на два пъти в 

годината такса битови отпадъци и за хората, които всъщност не стана 
ясно, че за данъка има точно определен срок и той не може да бъде 
удължен и се получиха колизии, в които граждани отиват да платят 

своите такси в удължения срок, но остават разочаровани, тъй като само 
и единствено такса битови отпадъци им е с отстъпка в следващия срок, 

а всъщност данъка вече е без отстъпка. Така че много пипкаво решение 
е, за да не направим заблуда на гражданите, всъщност с удължаването 
на самата такса битови отпадъци. Иначе натоварването за общината не 

е въобще малко. Става въпрос за между 200 и 300 хиляди лева е този 
удължен срок и това е само една хипотеза. Той може да бъде и много 

повече. Зависи колко фирми и колко граждани ще изберат да платят 
своята такса битови отпадъци в удължения срок. Благодаря! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Кръшков, заповядайте за изказване! 
 
Т.КРЪШКОВ: Не, не, без да искам! 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Дечев желае още нещо да спомене! 

 
СТ.ДЕЧЕВ: Всъщност никакъв картоф и никакви политически лупинги 
не правя. Всъщност това нещо го пише във Вашата докладна и аз затова 

го цитирах. Благодаря! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колеги, други изказвания? Не виждам желаещи. 
Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме! Моля, гласувайте!  

Иван Минев ПРОТИВ 

Въчка Иванова ПРОТИВ 

Гюнер Зейнал ПРОТИВ 

Тянка Дякова ПРОТИВ 

Йозджан Мехмед ПРОТИВ 

Делян Делчев ПРОТИВ 

Атанас Асенов ПРОТИВ 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ПРОТИВ 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ПРОТИВ 

Шабан Шабан ПРОТИВ 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ПРОТИВ 

Maргарита Маркова ЗА 



Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

Георги Пеев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Цвети Лалов ПРОТИВ 

Гергана Петрова ПРОТИВ 

Исмаил Исмаил ПРОТИВ 

Тодор Кръшков ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ПРОТИВ 

Георги Георгиев ПРОТИВ 

Димитър Ничев ПРОТИВ 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ПРОТИВ 

Таня Захариева ПРОТИВ 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ПРОТИВ 

Сунай Алиев ПРОТИВ 

Златко Марчев ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ПРОТИВ 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата  от 
гласуването: „За“ – 12 гласа; „Против“ – 22; „Въздържали се“ - 3, 

Докладната записка по т.3 от дневния ред не се приема. 
 
Точка 4 от дневния ред – Обсъждане Докладна записка от кмета на 

Община Хасково относно:  утвърждаване на маломерни паралелки 
съгласно Наредбата за финансиране на институциите в системата 
на предучилищното и училищното образование, приета с ПМС 

№219/05.10.2017 г., в учебните заведения на територията на 
Община Хасково за учебната 2021/2022 година. 

Докладвам становищата на комисиите: Комисията по образование, 
култура и вероизповедания, Комисията по бюджет и финанси и 
Комисията по обществен ред и законност – Допускат и подкрепят 

Докладната записка. Имате думата за изказвания, колеги! Г-н Янев, 
заповядайте! 

Д.ЯНЕВ: Здравейте, колеги! Искам да обърна внимание на един факт. 
Трябва да се отпуснат допълнително средства от бюджета на Община 

Хасково за издръжката на една паралелка в училището в с.Динево. 
Значи паралелката е в VII клас и се състои от 7 ученици, много под 
минималния брой, за съществуването на една маломерна паралелка. 

Наредбата за финансиране допуска съществуването на такива 
паралелки само при условие, че първостепенния разпоредител с бюджет 

дофинансира разликата в броя на учениците от минималния до броя на 
учениците в паралелката. Сега ние разсъждавахме в комисията за една 



хипотеза колко ще е точно сумата, която ще трябва да се отпусне, като 

тълкуването на счетоводството на община Хасково е, че минималния 
брой, става въпрос за минималния брой на маломерна паралелка, а не за 

минималния брой на ученици в паралелка по принцип в българските 
училища. Значи в този случай сумата няма да е повече от 5-6 хиляди 
лева, в противен случай, ако става въпрос за разликата за минималния 

брой, който е за 18 ученика, по принцип за паралелка до 7, сумата ще е 
около 20 хиляди лева. Сега, разбира се, че ние трябва да подкрепяме 
съществуването на училищата в малките населени места, защото това 

лишава достъп до образование  на много деца, ако се закрие едно такова 
училище или ако се закрие една такава паралелка, но в същото време 

трябвада обърнем внимание и на факта, че деца от околните села до 
с.Динево, включително и от самото с.Динево, пътуват до Хасково, за да 
учат в Хасково,  а не в училището в с.Динево. В тази връзка може би 

общинското ръководство трябва да обърне внимание на Инспектората 
по образование да направи един анализ на какво се дължи този факт и 

защо децата, например от Брягово, пътуват до Хасково, за да учат във 
„Васил Левски“, а не в училището в с.Динево, за да може и то да 
съществува в един по-нормален режим, защото в момента то е само с 45 

деца. Представете си как съществува едно училище с 45 деца, в съвсем 
възрожденския модел на взаимно учителната метода, предполагам. Това 
исках да кажа. Благодаря ви! Иначе подкрепям решението. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря, г-н Янев! Други изказвания? Не виждам 

желаещи. Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на 

гласуване сме! Моля, гласувайте, колеги! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 



Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Обявявам резултата от 
гласуването: 38 гласа – „за“; без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.4 от дневния ред се приема. 
За протокола 
__________________________________________________________________ 
 

     РЕШЕНИЕ №438 
 

На основание  чл.21, ал.1, т.23, ал.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл.68, ал.1, т.2 и ал.2  и чл.69, ал.2 от 

Наредбата за финансиране на институциите в  системата на предучилищното и 

училищното образование, приета с ПМС № 219/05.10.2017 г. и изменена с ПМС №47 от 

29.03.2018 г., Общински съвет – Хасково реши: 

1. Дава съгласие и разрешава за учебната 2021/2022 година да се сформират 

маломерни паралелки, в които да се провежда обучение с брой ученици  под 

минималния в изброените училища, както следва: 

№ УЧИЛИЩЕ КЛАС БРОЙ 

УЧЕНИЦИ 

Брой маломерни 

паралелки               

1. ОУ „Св. св. Кирил и 

Методий“, град Хасково 

 

I  клас 

 

14 

                  

             1      

   

II  клас 

 

15 

                  

             1      

   

IV  клас 

 

13 

                  

             1      

     



 V клас 15              1 

   

VI клас 

 

16 

 

             1 

2. СУ „Васил Левски“, 

град Хасково 

 

ХI клас 

      

         11 

                 

             1 

 

2. Да се представи на Началника на Регионално управление на образованието – 

Хасково мотивирано искане за формиране на самостоятелни паралелки с по-малко от 

10 ученици, в изброените училища, както следва: 

№ УЧИЛИЩЕ КЛАС БРОЙ 

УЧЕНИЦИ 

Брой паралелки               

1. ОУ „Св. св. Кирил и 

Методий“, с. Конуш 

 

    II клас 

 

9 

                

             1 

2. ОУ „Христо Ботев“, с. 

Динево 

 

    VII клас 

 

7 

 

             1 

 

3. Предоставянето на допълнителни средства за ОУ „Христо Ботев” - с. Динево от 

бюджета на Община Хасково за обезпечаване на учебния процес за разликата между 

норматива за минимален брой и действителния брой на учениците в паралелката да се 

извърши съгласно чл.68, ал.4 във връзка с чл.69, ал.1 от Наредбата за финансиране на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование и ЕРС за 

един ученик за 2021 г. и 2022 г. 

4. Възлага на Кмета на Община Хасково осъществяването на всички дейности, 

необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на решението. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 5 от дневния ред – Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: даване на 
съгласие за кандидатстване на Община Хасково с проектно 

предложение за безвъзмездна финансова помощ по процедура 
BGENVIRONMENT-4.004 – открита покана №3 „Климат“, Резултат 
4 „Повишена способност на местните общности да намаляват 

емисиите и да се адаптират към променящия се климат“ на 
Програма „Опазване на околната среда и климатични промени“, 
съфинансирана от Финансовия механизъм на Европейското 

икономическо пространство /ФМ на ЕИП/ 2014-2021 г. 

Становището на Комисията по здравеопазване, екология и социални 

дейности – Допуска и подкрепя проекта за решение.  



Становището на Комисията по евроинтеграция, участие по оперативни 

програми и международни връзки -  Допълва проекта за решение с нова 
т.2  във връзка с изискването на Програмата да бъдат посочени 

потенциалните партньори, като текста на нова т.2 в проекта за решение 
гласи следното: „Общински съвет – Хасково одобрява 
потенционалните партньори по проектното предложение: 

Община Маджарово, представлявана от Ерджан Юсуф - кмет 

Община Стамболово, представлявана от Аднан Йълдъз – кмет 

Международна Асоциация за развитие Норвегия, представлявано 
от Андерс Щолен – председател.“ 

Досегашната точка 2 става т.3.  

Комисията по обществен ред и законност - Допуска Докладната записка 
до разглеждане и подкрепя проекта за решение с направеното 
изменение. 

Преди да дам думата за изказване, г-н Дечев, съгласен ли сте с 
направеното предложение за допълване? Да, вносителят е съгласен с 

новата т.2.  
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме 
към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме, колеги! 

Моля, гласувайте! 
 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 



Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 38 гласа - „за“; без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.5 от дневния ред се приема. 
За протокола 

 
    РЕШЕНИЕ №439 

 

На основание чл.17, ал.1, т.8, чл.21, ал.1, т.12 и т.23 и чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, 

Общински съвет - Хасково реши: 

1.Дава съгласие Община Хасково да кандидатства и изпълнява проектно предложение 
по процедура BGENVIRONMENT-4.004 - Открита покана № 3 „Климат“ по Програма 

„Опазване на околната среда и климатични промени, Резултат 4 „Повишена 

способност на местните общности да намаляват емисиите и да се адаптират 

към променящия се климат“, съфинансирана от Финансовия механизъм на 

Европейското икономически пространство (ФМ на ЕИП) 2014-2021 г.  

2.Общински съвет – Хасково одобрява потенционалните партньори по проектното 

предложение: 

Община Маджарово, гр. Маджарово 6480, ул. „Петър Ангелов“ 1, 

ЕИК 000903693, представлявана от Ерджан Юсуф - кмет 

Община Стамболово, 6362 с. Стамболово, област Хасково, ЕИК 000904261, 

представлявана от Аднан Йълдъз – кмет 

Международна Асоциация за развитие Норвегия /International 

Development Norway Association/, адрес: Кьопманнсгата 5, 7013 Тронхайм, 
Норвегия, представлявано от Андерс Щолен – председател 

3.Възлага на кмета на Община Хасково да предприеме необходимите административни 

действия за изпълнение на настоящото решение. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 

Т.ЗАХАРИЕВА:  Точка 6 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: промяна вида на 
собствеността на Поземлен имот с идентификатор 77195.113.263 

по КК на гр.Хасково от публична общинска в частна общинска 
собственост. 



Становищата на ПК по общинска собственост и стопанска политика и на 

ПК по обществен ред и законност – Допускат до разглеждане Докладната 
записка и подкрепят проекта за решение. 

Имате думата за изказвания, колеги, по тази точка от дневния ред! Г-н 
Пеев, заповядайте! 
 

Г.ПЕЕВ: Уважаеми колеги, предварително ще отворя скоба и ще ви 
кажа, че говоря абсолютно принципно по отношение на тази докладна, 
защото много неща се изговориха през последните няколко дни, откакто 

излезе дневния ред. За мен лично е предизвикателство тази докладна 
записка, от гледна точка на закона – е ли е възможно в крайградски 

парк да има частна общинска собственост или не? Консултирах се с 
доста хора, включително и с бившия кмет и по-бившия кмет по 
отношение на такива казуси и включително с хора, които над 20 години 

работят като експерти в държавна и общинска собственост. Всички бяха 
категорични, че подобно нещо не може да стане. Т.е. в крайградси парк, 

понеже е парк и понеже има доста нормативи, няма да ги изброявам, 
предполагам вие вече сте проверили или поне повечето от вас за какво 
става въпрос, това нещо е недопустимо. Ако в докладната записка не 

беше посочено, че въпросният имот е часто от крайградски парк, т.е. 
Лесопарк, няма никакъв проблем да бъде частна общинска собственост и 
евентуално след това да се сключи сделка с кандидат-купувача и той 

съответно да го придобие. И тук сега възниква въпроса ми – на тази 
докладна как гледаме – политически ли гледаме или от законна гледна 

точка? Ако е политически, аз спирам до тук, този разговор не ме 
вълнува. Ако е от законова гледна точка обаче я си представете следния 
момент, че това нещо е възможно. Това на практика означава, че всички 

имоти в Лесопарк „Кенана“ могат да бъдат направени от публична в 
частна общинска собственост и съответно да бъдат продадени. Или да 

обобщим, ние можем да продадем Лесопарк „Кенана“ без проблем, ако 
това е допустимо по закон. Затова по-скоро тук трябва да коментираме 
в тази посока. Всякакъв друг вид коментари от гледна точка на 

политически, аз категорично отказвам да участвам и не ме вълнува. 
Вероятно ще бъдат дадени от колеги, а може би и от кмета, много 
примери в околни имоти на този и донякъде с основание. Само че 

трябва, когато даваме тези примери да сме наясно – тези имоти какви са 
били, когато са продавани от общината и не само от общината, защото 

там има и доста частна гора, има и горски фонд, има и какво ли е 
нямало като имоти в последните 30 години, откакто е възможно да се 
сключват  такива сделки. Така че нека да конкретизираме, молбата ми 

разбира се е, вие, ако искате, да конкретизираме  върху това – е ли е 
възможно в крайградски парк да има частна общинска собственост? Аз 
твърдя, че не е възможно. Благодаря! 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги? Г-н Дечев, желаете ли да 

вземет отношение? 
 
СТ.ДЕЧЕВ: Да, да, разбира се! 

 



Т.ЗАХАРИЕВА: Заповядайте, г-н Дечев! 

 
СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо Захариева, уважаеми г-н Пеев! Аз ще бъда 

конкретен, както Вие бяхте. Ако става въпрос за политически и аз съм 
категорично против. Говорим само и единствено откъм законност. 
Всъщност възможно е. Казахте, че сте разговаряли с бивши кметове. 

Има още през 2006 г. Докладна записка от тогавашния кмет, това нещо 
да се случи и всъщност решението е било спряно от Областния управител 
поради простата причина, че към онзи момент законодателството е било 

такова, че всъщност извънселищни паркове, лесопаркове са тълкувани 
като публична собственост без значение каква трябва да е, публична 

собственост. И към онзи момент също е имало частни имоти в самия 
Лесопарк, но общината не е можела да актува собствеността си там, като 
частна. Впоследствие закона през 2007 г. се променя, като 

Лесопарковете, които са извънселищни паркове, биват извадени от 
закона и всъщност в лесопарковете общината може да притежава частна 

общинска собственост. Дори тълкуванието е, то е добре описано в 
докладната, дори тълкуванието е, че всъщност не би следвало да са 
публична общинска собственост. От законова гледна точка ние нямаме 

никаква пречка, особено в случаи, в които всъщност ние имаме частник, 
който е собственик на сградите, сградите са разпилени, разпилени 
образно казано, в целия имот. Всъщност тука има два интереса – 

интереса на общината и интереса на частника, но за да инвестира 
въпросният частник, който и да е бил той и за да възобнови един 

комплекс, съществуващ дълги години там, каква би била неговата 
сигурност, ако ние като община в един момент решим да изградим 
сгради или да направим нещо във въпросния имот, тъй като имота е 

наш и да спрем частната инициатива. Всъщност за мен тук въпроса е 
даваме ли предимство на частника, за да може да възобнови един 

комплекс, който комплекс познаваме от много години и повечето от нас 
познават. Така че законово ние нямаме абсолютно никаква пречка това 
нещо да бъде частна общинска собственост.  

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги, има ли по тази точка от 
дневния ред? Не виждам желаещи за изказване. Преминаваме към 

гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме, колеги! Моля, 
гласувайте!  

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 



Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Mаргарита Маркова ПРОТИВ 

Виктор Годжов ПРОТИВ 

Тодор Савов ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ПРОТИВ 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ПРОТИВ 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 31 гласа – „за“; 4 - „против“;  без „въздържали се“, 

Докладната записка по т.6 от дневния ред се приема. 
За протокола 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

      
РЕШЕНИЕ №440 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл.6, ал.1 от ЗОС, Общински съвет – Хасково 

дава съгласие Поземлен имот с идентификатор 77195.113.263 по КК на гр.Хасково да 
бъде обявен за частна общинска собственост. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 7 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: искане за 

безвъзмездно предоставяне на собственост върху недвижими 
имоти – държавна собственост, предоставени за управление на 
Министерство на отбраната, по реда на чл.54 от закона за 

държавната собственост и чл.319, ал.1, т.2 от Закона за отбраната 
и въоръжените сили на Република България. 



Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска политика 

и Комисията по обществен ред и законност  - Допускат Докладната записка 
и подкрепят проекта за решение.  

Имате думата за изказвания, колеги, по тази точка от дневния ред! 
Давам думата на вносителя! Г-н Дечев, заповядайте! 
 

СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо Захариева, уважаеми колеги! Както вече 
съобщих, получихме една хубава вест от страна на Министерство на 
отбраната. След наше искане, общинско искане още през 2016 г. 

въпросните парцели, те са няколко на брой, да бъдат придобити от 
община Хасково с точно определени мотиви, на които според мен, 

самата общинска администрация още държи, но бих се радвал на 
вашата подкрепа на тази докладна – за изграждане на Автогара, за 
изграждане на Младежки център, на Спортни комплекси. Лично моето 

мнение е, че там може да се превърне в едно прекрасно място за спорт и 
отдих, за в бъдеще дори да бъде променено местоположението на 

Автогарата, за да бъде по-удобно на гражданите.  Но към този момент 
изразявам така голямата си благодарност към Министъра на отбраната, 
че е взел такова решение. Всъщност сигурно и на него не му е било 

толкова лесно, тъй като всички знаете, че съседното до него поделение, 
всъщност беше продадено и то за доста добри пари от страна на 
Министерство на отбраната. А сега изведнъж Министерство на 

отбраната сменя позицията си, с която позиция иска да преотстъпи тези 
парцели. Аз и затова реагирах по толкова бърз начин, за да можем да 

гласуваме това решение и след това да се задвижи по бърз начин 
процедурата така че точно в тази зона Хасково да се промени. Към този 
момент, всички знаете, там има едни руини, които дори предизвикаха и 

смъртен случай. Съвсем наскоро отново имаше пропадане на ограда. 
Нека вземем този имот, да инвестираме в него и да го променим по 

възможно най-бързия начин. Благодаря ви! 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря, г-н Дечев! Изказвания, колеги? Г-н Стоев, 

заповядайте! 
 
К.СТОЕВ: Вземам думата по един така много позитивен въпрос. В моята 

история на обществено-политическа дейност, аз следя може би от 80-та 
година, никой път държавата не е правила такъв жест към Община 

Хасково да подари активи в размер на близо 10 милиона евро. Искам да 
поздравя служебното правителство за жеста към Община Хасково! 
Благодаря! 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания има ли, колеги? Г-н Дечев желае 
отново да се включи! Заповядайте, г-н Дечев! 

 
СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми колеги общински 

съветници! Г-н Стоев, всъщност с благодарностите да почакаме малко. 
Всъщност въобще не е ясно дали служебното правителство ще успее и 
дали ще го предостави. Към тоя момент единствено и само Министъра 

на отбраната е изразил това съгласие. Впоследствие следват съгласие на 



Областен управител, съгласие на всички министри и преминаваме пред 

Министерски съвет. И другото Ви твърдение, за съжаление, също не е 
вярно. В крайна сметка Министерство на отбраната досега е 

предоставило три от имотите си – имота в с.Малево, впоследствие след 
което и двата имота – в момента строим парка над ДНА и Летище 
Узунджово. Също са на едни големи стойности, които Министерство на 

отбраната и със съгласието на Министерски съвет в предишно 
правителство бяха дарени на Община Хасково. Благодаря!  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Лалов, заповядайте! 
 

ЦВ.ЛАЛОВ: Здравейте на всички! Понеже г-н Стоев си позволи леко да 
превърне това заседание в политическа трибуна, искам само да 
отбележа и аз да поздравя, естествено в кавички, служебното 

правителство, че затвори бизнес. Визирам дискотека „Sense“ и около 50 
дни вече няма обявени компенсации за 15 човека, които са наети там. Е, 

аз също „поздравявам“ служебното правителство по моя начин. 
Извинявам се за това тъпо включване!  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колеги, ако няма други изказвания… Не виждам 
желаещи! Г-н Пеев, заповядайте! 
 

Г.ПЕЕВ: Уважаеми колеги, историческите факти са такива, че всички 
тези имоти, където има казарми – настоящи и бивши, са били 

собственост на Община Хасково. Дори Хасковската община  и 
Общинския съвет е взимал решения в посока на това да ги дари за 
казарми и след отпадането на необходимост, да се върнат. В тоя смисъл 

това са си земи на Хасково, които земи на Хасково по стечение на 
обстоятелствата някой ги връща. Иначе това би било, сега ми хрумва, 

един добър жест на министрите на отбраната, които се съгласяват да ни 
върнат имотите, да ги удостояваме с Почетния знак на Хасково. Няма да 
е лошо! В крайна сметка това са си наши имоти, хората са направили 

тоя жест. Благодаря! 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми колеги, преминаваме към гласуване, което е 

поименно! В режим на гласуване сме! Моля, гласувайте!  

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 



Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 37 гласа – „за“;  без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.7 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №441 

 

I. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1 от ЗОС и във връзка с 

процедура по реда на чл.54 от Закона за държавната собственост и чл.319, ал.1 

т.2 от Закона за отбраната и въоръжените сили на Република България, 

Общински съвет – Хасково потвърждава изразеното съгласие в Решение 

№317/25.11.2016 г. на ОбС – Хасково и изрично дава съгласие Община Хасково да 

започне процедура по безвъзмездно придобиване в собственост на недвижими имоти, 
както следва: 

 

Бивши казарми на ул. „Дунав“, до бул. „В. Левски“ и ул. „Ком“ № на ВР: 1493 Б, 1493 А, 

представляващи: 

 Поземлен имот с идентификатор №77195.710.190 по КК и КР на гр. Хасково, 
с площ 38 508,00 (тридесет и осем хиляди петстотин и осем) кв. м., ведно с 
построените в имота 20 броя сгради. 



 Поземлен имот с идентификатор № 77195.710.210 по КК и КР на гр. 
Хасково,  с площ 3 023,00 (три хиляди двадесет и три) кв. м., ведно с 

построените в имота 2 броя сгради. 

 Поземлен имот с идентификатор № 77195.710.208 по КК и КР на гр. 
Хасково,  с площ  9 864,00 (девет хиляди осемстотин шестдесет и четири) кв. 

м., ведно с построените в имота 2 броя сгради. 

 Поземлен имот с идентификатор № 77195.710.209 по КК и КР на гр. 
Хасково,  с площ  1 066,00 (хиляда  шестдесет и шест) кв. м., ведно с 

построената в имота една сграда. 

 Поземлен имот с идентификатор № 77195.710.207 по КК и КР на гр. 
Хасково,  с площ   49 309,00 (четиридесет и девет хиляди  триста и девет) кв. 

м., ведно с построените в имота 27 броя сгради. 

 

II. Възлага на Кмета на Община Хасково да представи Искане за безвъзмездно 

придобиване на собствеността върху гореописаните недвижими имоти – държавна 

собственост по реда на чл.54 от ЗДС чрез Областния управител до Министъра на 
регионалното развитие и благоустройството за решение от Министерски съвет. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 8 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: продажба на имоти 

– частна общинска собственост /в ж.к. „Орфей“/ 
Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска политика, 
Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен ред и 

законност  - Допускат и подкрепят Докладната записка. 
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване. 

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме, колеги! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Maргарита Маркова НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Виктор Годжов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 



Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 30 гласа  – „за“; без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 
 

     РЕШЕНИЕ №442 
 

I. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.8, ал.9 от ЗОС,  чл.45, ал.1 

от Наредбата за управление и разпореждане с общинска собственост, Общински 

съвет – Хасково допълва годишната програма за управление и разпореждане с общинска 

собственост за 2021 година и открива процедура за продажба с публичен търг на: 
1.Поземлен имот с идентификатор 77195.709.192 по КК на гр.Хасково,/ж.к.“Орфей“/ с 

площ 300,00 кв.м. , с начална тръжна цена 7 000,00 лева без ДДС. 

2.Поземлен имот с идентификатор 77195.709.193 по КК на гр.Хасково,/ж.к.“Орфей“/ с 

площ 300,00 кв.м. , с начална тръжна цена 7 000,00 лева без ДДС. 

 

II. Датите за провеждане на първоначалните и евентуални повторни публични търгове, 
сроковете за подаване на офертите, депозитите и таксите за участие, начина за обявяване 

и продажба и други допълнителни условия да се посочат със заповед на Кмета на Община 

Хасково за провеждане на търгове за продажба на обекти – частна общинска собственост. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 9 от дневния ред - Обсъждане Докладна записка 
от кмета на Община Хасково относно: продажба на имоти – частна 
общинска собственост /в с.Манастир, община Хасково/ 

Становищата на Комисията по общинска собственост, Комисията по 
бюджет и финанси и Комисията по обществен ред и законност  - Допускат  
и подкрепят Докладната записка! Имате думата за изказвания, колеги! Не 

виждам желаещи за изказване по т.9 от дневния ред.  Преминаваме към 
гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме! Моля гласувайте!  

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 



Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Maргарита Маркова НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Виктор Годжов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 29 гласа - „за“; без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.9 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №443 

 

I. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.8, ал.9 от ЗОС,  чл.45, ал.1 

от Наредбата за управление и разпореждане с общинска собственост, Общински 
съвет – Хасково допълва годишната програма за управление и разпореждане с общинска 

собственост за 2021 година и открива процедура за продажба с публичен търг на: 

1.УПИ VII-68 в кв.4 по плана на с.Манастир, Община Хасково с площ 830,00 кв.м. , с 

начална тръжна цена 7 666,67 лева без ДДС. 

II. Датите за провеждане на първоначалните и евентуални повторни публични търгове, 
сроковете за подаване на офертите, депозитите и таксите за участие, начина за обявяване 

и продажба и други допълнителни условия да се посочат със заповед на Кмета на Община 

Хасково за провеждане на търгове за продажба на обекти – частна общинска собственост. 

 



Т.ЗАХАРИЕВА: А сега давам думата на г-н Дечев за изказване, преди да 

продължим нататък. 

СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо Захариева, уважаеми колеги! Аз искам да 
коригирам една грешка, която допуснах в изказването си за 
придобиването на имота. Община Хасково към онзи момент е пуснала 

едно искане за всички имоти и в него беше включен и имота в с.Малево, 
който имот всъщност Министерство на отбраната после продаде по най-
бързия начин, не ни е предоставен. Имаше после още казуси и 

разисквания там с една фирма, на която общината е дала предварително 
съгласие и всъщност поради тези казуси се заблудих и в изказването си. 

Но този имот не ни е предоставен, въпреки че е искан от Община 
Хасково, но беше продаден. Благодаря!  

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря за уточнението, г-н Дечев! Точка 10 от 
дневния ред – Обсъждане  Докладна записка от кмета на община 
Хасково относно: прекратяване на съсобственост между Община 

Хасково и физически лица чрез продажба частта на общината 
/Поземлен имот с идентификатор 77195.746.540 по КК на 

гр.Хасково/. 
Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска политика, 
Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен ред и 

законност  - Допускат Докладната записка и подкрепят проекта за решение. 
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване.  

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме! 
Моля гласувайте!  

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 



Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Обявявам резултата от 
гласуването: С 36 гласа – „за“; без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.10 от дневния ред се приема. 
За протокола 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
     РЕШЕНИЕ №444 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1 и ал.9 от ЗОС  във връзка с 

процедура по реда на чл.36, ал.1, т.2 от ЗОС чл.54 ал.1, т.2 от Наредба  за управление 

и разпореждане с общинска собственост Общински съвет – Хасково допълва годишната 
програма за управление и разпореждане с общинска собственост за 2021 година и 

прекратява съсобствеността между Община Хасково и физически лица чрез продажба 

частта на Общината, както следва: 

1. 134/701   идеални части от Поземлен имот с идентификатор 77195.746.540 по КК на 

гр.Хасково, целият с площ 701,00 кв.м. се продават на Анелия Хаджиева от гр.Хасково,  за 

сумата от 2500,00 лева без ДДС. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 11 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: прилагане на 

Подробен устройствен план – план за улична регулация /Поземлен 
имот с идентификатор 77195.711.76 по КК на гр.Хасково/ 

Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска 
политика, Комисията по бюджет и финанси, Комисията по ТСУ и 
транспорт и Комисията по обществен ред и законност – Допускат и 

подкрепят Докладната записка! 
Имате думата за изказвания, колеги? Г-н Пеев, желаете да се изкажете 

ли?  
/Г-н Георги Пеев изпрати съобщение с искане за почивка/ 
Имате думата за изказвания, колеги? Не виждам желаещи.  

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме! Моля, гласувайте!  

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 



Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Виктор Годжов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването:  С 31 гласа „за“;  без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.11 от дневния ред се приема. 
За протокола 

 
      РЕШЕНИЕ №445 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1  от ЗОС  във връзка с процедура по 

реда на чл.17, ал.3 и 5 от ЗУТ, чл.6, ал.1 от ЗОС,Общински съвет – Хасково: 

1.Обявява собствеността на частта от Поземлен имот с идентификатор 77195.711.260 по КК 
на гр.Хасково  от 12,00 кв.м. от публична в частна общинска собственост. 

2.Дава съгласие да се придадат 12,00 кв.м. площ от общински Поземлен имот с 

идентификатор 77195.711.260 към Поземлен имот с идентификатор 77195.711.76 по КК на 

гр.Хасково. 



3.Упълномощава Кмета на Община Хасково да сключи предварителен договор с Мартин 

Янков, за прехвърляне в собственост  на частта от 12,00 кв.м.  от  Поземлен имот с 

идентификатор 77195.711.260 по КК на гр.Хасково при цена 480,00 лева без ДДС. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Колегата Пеев поиска почивка. Колега Пеев, колко минути 

почивка? 
 
Г.ПЕЕВ: 15 минути. 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: 15 минути почивка. 

 
/Следва почивка/ 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми колеги, продължаваме заседанието след 
почивката. Прочитам имената на общинските съветници по азбучен ред. 
  

/Следва  поименна проверка за кворум чрез изчитане имената на 
общинските съветници по азбучен ред/ 

 
Т.ЗАХАРИЕВА: На заседанието присъстват 39 общински съветника. 
Налице е необходимия кворум и продължаваме нашата работа.  

Точка 12 от дневния ред – Обсъждане Докладна записка от кмета 
на Община Хасково относно: прилагане на Подробен устройствен 

план – план за улична регулация /Поземлен имот с идентификатор 
77195.713.465 по КК на гр.Хасково/. 
Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска 

политика, Комисията по бюджет и финанси, Комисията по ТСУ и 
транспорт и Комисията по обществен ред и законност – Допускат и 
подкрепят Докладната записка! 

Имате думата за изказвания, колеги, по т.12 от дневния ред? Не виждам 
желаещи за изказване.  

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме, колеги! Моля, гласувайте!  

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 



Maргарита Маркова НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Виктор Годжов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 33 гласа - „за“;  без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.12 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 

 
     РЕШЕНИЕ №446 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1  от ЗОС  във връзка с процедура по 

реда на чл.17, ал.3 и 5 от ЗУТ, чл.6, ал.1 от ЗОС,Общински съвет – Хасково: 

1.Обявява собствеността на частта от Поземлен имот с идентификатор 77195.113.68 по КК 

на гр.Хасково  от 23,00 кв.м. от публична в частна общинска собственост. 

2.Дава съгласие да се придадат 23,00 кв.м. площ от общински Поземлен имот с 
идентификатор 77195.113.68 към Поземлен имот с идентификатор 77195.113.465 по КК на 

гр.Хасково. 

3.Упълномощава Кмета на Община Хасково да сключи предварителен договор със Кирил 

Кирилов, управител на „Ликор 1“ ЕООД от гр.Хасково, за прехвърляне в собственост  на 

частта от 23,00 кв.м.  от  Поземлен имот с идентификатор 77195.113.68 по КК на гр.Хасково 

при цена 558,33 лева без ДДС. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 13 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: прилагане на 
Подробен устройствен план – план за улична регулация, касаещо 

Поземлен имот с идентификатор 77195.741.42 по КК на 
гр.Хасково/. 



Становищата  на Комисията по общинска собственост и стопанска 

политика; Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен 
ред и законност – Допускат и подкрепят Докладната записка. 

Имате думата за изказвания, колеги!  Не виждам желаещи за изказване! 
Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме! Моля гласувайте! 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Виктор Годжов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 

гласуването: С 31 гласа - „за“; без „против“ и „въздържали се“, 
Докладната записка по т.13 от дневния ред се приема. 
За протокола 



 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №447 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1  от ЗОС  във връзка с процедура по 

реда на чл.17, ал.3 и 5 от ЗУТ, чл.6, ал.1 от ЗОС, Общински съвет – Хасково : 
1.Обявява собствеността на частта от Поземлен имот с идентификатор 77195.741.51 по КК 

на гр.Хасково  от 11,00 кв.м. от публична в частна общинска собственост. 

2.Дава съгласие да се придадат 11,00 кв.м. площ от общински Поземлен имот с 

идентификатор 77195.741.51 към Поземлен имот с идентификатор 77195.741.42 по КК на 

гр.Хасково. 

3.Упълномощава Кмета на Община Хасково да сключи предварителен договор със Димитър 
Стоев, Стоян Стоев и Марийка Стоева от гр.Хасково, за прехвърляне в собственост  на 

частта от 11,00 кв.м.  от  Поземлен имот с идентификатор 77195.741.51 по КК на гр.Хасково 

при цена 916,67 лева без ДДС. 

         

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 14 от дневния ред – Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: дарение от 
физически лица в полза на Община Хасково, касаещо Поземлен 

имот с проектен номер 77195.702.657, образуван от Поземлен 
имот с идентификатор 77195.702.107 по КК на гр.Хасково/. 
Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска 

политика; Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен 
ред и законност – Допускат и подкрепят Докладната записка! 
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме 

към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме! Моля, 
гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 



Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 39 гласа  – „за“;  без „против“ и 1 - „въздържал се“, 

Докладната записка по т.14 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №448 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл.34 от Закона за общинската 

собственост, чл. 225 от ЗЗД, чл.3, чл.4, чл.5 и чл.14, ал.1 във връзка с чл.16 ал.1 
от Наредба за получаване и управление на дарения от Община Хасково, 

Общински съвет – Хасково : 

1. Дава съгласие Община Хасково да придобие чрез дарение Поземлен имот с 

проектен номер 77195.702.657, образуван от Поземлен Имот с идентификатор 

77195.702.107 по КК на гр. Хасково, от собствениците Петя Калинова и Иван 
Калинов. 

2. Упълномощава Кмета на Община Хасково да сключи договор за дарение. 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 15 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: дарение от 
физически лица в полза на Община Хасково, касаещо Поземлен 

имот с проектен номер 77195.701.663, образуван от Поземлен 
имот с идентификатор 77195.701.658 по КК на гр.Хасково и 

Поземлен имот с проектен номер 77195.701.664, образуван от 
Поземлен имот с идентификатор 77195.701.657 по КК на 
гр.Хасково/. 



Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска 

политика; Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен 
ред и законност -  Допускат и подкрепят Докладната записка!  

Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване! 
Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 
 



Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 

гласуването: С 40 гласа – „за“; без „против“ и  „въздържали се“, 
Докладната записка се приема. 

За протокола 
 _____________________________________________________________________ 
 

     РЕШЕНИЕ №449 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.34 от Закона за общинската собственост, 

чл.225 от ЗЗД, чл.3, чл.4, чл.5 и чл.14, ал.1 във връзка с чл.16, ал.1 от Наредба за 
Получаване и управление на Дарения от Община Хасково, Общински съвет – Хасково: 

1.Дава съгласие Община Хасково да придобие чрез дарение Поземлен имот с проектен номер 

77195.701.663, образуван от Поземлен Имот с идентификатор 77195.701.658 по КК на 

гр.Хасково и Поземлен имот с проектен номер 77195.701.664, образуван от Поземлен Имот с 

идентификатор 77195.701.657  по КК на гр.Хасково, от собствениците Иван Пенев и Венета 

Пенева. 
 

2.Упълномощава Кмета на Община Хасково да сключи договор за дарение. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 16 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: отчуждаване на 

части от имоти – частна собственост на физически лица. 
Становищата на Комисията по общинска собственост и стопанска 
политика, Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен 

ред и законност -  Допускат и подкрепят Докладната записка! 
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване! 
Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 

сме! Моля гласувайте! 
  

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Виктор Годжов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 



Исмаил Исмаил ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 32 гласа – „за“; без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.16 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №450 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и  ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал1 от Закона за 

общинската собственост и чл.205, т.1 от ЗУТ  Общински съвет  Хасково открива 
процедура за отчуждаване на следните частни имоти: 

1. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.313 по КК на гр.Хасково,  

целият с площ от 278,00 кв.м., площ за отчуждаване 123,00 кв.м., имотът е собственост 

на Светослав Караджов при цена 3916,67 лв. без ДДС.   

2. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.312 по КК на  гр.Хасково, 
целият с площ от 1030,00 кв.м., площ за отчуждаване 123,00 кв.м., имотът е 

собственост на Янка Андонова, Тинка Митева, Симеон Симеонов, Асен Матев, 

наследници на Занка Митева и Николай Митев при цена 3283,33 лв. без ДДС. 

3. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.308 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 399,00 кв.м., площ за отчуждаване 49,00 кв.м., имотът е собственост 

на Ангел Митев, Ангелина Йорданова, наследници на Калина Митева при цена 1225,00 
лв. без ДДС. 

4. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.307 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 574,00 кв.м., площ за отчуждаване 71,00 кв.м., имотът е собственост 

на Фейме Хамза, Ердал Алиосманов, Елшан Хайрула , Хайрие Мурад, Марем Мурад, 

Мелек Йълдъз, наследници на Ахмед Хамза и Осман Мурад при цена 1800,00 лв. без 
ДДС. 

5. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.306 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 502,00 кв.м., площ за отчуждаване 67,00 кв.м., имотът е собственост 

на Митко Димитров при цена 1700,00 лв. без ДДС. 

6. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.302 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 539,00 кв.м., площ за отчуждаване 161,00 кв.м., имотът е собственост 
на Назмие  Ахмед при цена 4387,50 лв. без ДДС. 

7. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.301 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 457,00 кв.м., площ за отчуждаване 83,00 кв.м., имотът е собственост 

на Адай Атаман при цена 2250,00 лв. без ДДС. 



8. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.297 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 504,00 кв.м., площ за отчуждаване 90,00 кв.м., имотът е собственост 

на Тюркяр Муса при цена 2616,67 лв. без ДДС. 

9. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.298 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 473,00 кв.м., площ за отчуждаване 100,00 кв.м., имотът е собственост 

на Лезие Мехмед и Нуршен Сеидова, Рушен Дурхан наследници на Байрямали Мехмед 
и Лезие Мехмед при цена 3095,83 лв. без ДДС. 

10.Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.509 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 2,303  дка, площ за отчуждаване 73,00 кв.м., имотът е собственост на 

”БИЛД ИНДЪСТРИ“ ЕООД с управител Сокол Насков при цена 2166,67 лв. без ДДС. 

11.Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.54 по КК на  гр.Хасково, 
целият с площ от 554,00 кв.м., площ за отчуждаване 161,00 кв.м., имотът е собственост 

на Назмие Ахмед при цена 4387,50 лв. без ДДС. 

12. Част от поземлен имот с идентификатор №77195.739.55 по КК на  гр.Хасково, 

целият с площ от 688,00 кв.м., площ за отчуждаване 152,00 кв.м., имотът е собственост 

на Емил Христов при цена 4775,00 лв. без ДДС.  

 
Определя начин на обезщетение на собствениците – парично.  

 

Придобитите имоти ще бъдат със статут на публична общинска собственост за 

прилагане на улична регулация  чрез улица с осови точки о.т. 4028, 4029, о.т. 4030 и 

о.т. 4031,  находяща се в ж.р. „Хисаря“, гр.Хасково , Община Хасково“. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 17 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: предоставяне на 

съгласие за разделяне и обединение на поземлени имоти във 
връзка с постъпило инвестиционно намерение и за промяна на 
начина на трайно ползване. 

Становищата на Комисията по земеделието, горите и проблемите на 
селата, Комисията по общинска собственост и стопанска политика и 
Комисията по обществен ред и законност  -  Допускат и подкрепят 

Докладната записка! 
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване! 

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Гюнер Зейнал ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ПРОТИВ 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ПРОТИВ 



Виктор Годжов ПРОТИВ 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ПРОТИВ 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев НЕ УЧАСТВА В ГЛАСУВАНЕТО 

Даниел Йорданов ПРОТИВ 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ПРОТИВ 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 32 гласа – „за“; 6 гласа - „против“; без „въздържали 

се“, Докладната записка по т.17 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №451 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8, т.23 и ал.2 от Закона за местно самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл.53а от Закона за кадастъра и имотния 
регистър (ЗКИР), чл.78а от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и 

ползването на земеделските земи (ППЗСПЗЗ), Общински съвет – Хасково дава съгласие 

за разделяне на имоти от общинския поземлен фонд, предмет на инвестиционното 

намерение на „Енери БГ 1“ ЕООД, ЕИК 206027999, и изменение на кадастралната 

карта и кадастралните регистри, отразяващо разделянето (делбата), както следва: 

1.1. Разделяне на поземлен имот 37383.500.104, с площ от 821 646 кв.м., стар номер 

000104, от което разделяне се образуват пет нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.500.302, площ: 663 463 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.500.303, площ: 82 891 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.500.304, площ: 40 224 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.500.305, площ: 5 037 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.500.306, площ: 30 030 кв.м. 



1.2. Разделяне на поземлен имот 22589.58.18, с площ от 226 689 кв.м., стар номер 

000018, от което разделяне се образуват три нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.197, площ: 3290 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.198, площ: 18 606 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.199, площ: 204 793 кв.м. 

1.3. Разделяне на поземлен имот 22589.58.191, с площ от 226 688 кв.м., стар номер 

000191, от което разделяне се образуват шест нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.194, площ: 1129 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.195, площ: 3876 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.196, площ: 3333 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.200, площ: 2729 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.201, площ: 2928 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.202, площ: 212 694 кв.м. 

1.4. Разделяне на поземлен имот 37383.113.126, с площ от 962 781 кв.м., стар номер 

000126, от което разделяне се образуват шест нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.197, площ: .174 187 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.201, площ:  55 363 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.202, площ: 24 828 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.200, площ: 49 740 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.198, площ: 651 156 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.199, площ: 7 430 кв.м.; 

1.5. Разделяне на поземлен имот 37383.113.119, с площ от 948 222 кв.м., стар номер 

000119, от което разделяне се образуват пет нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.212, площ: 113 755 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.213, площ: 642 138 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.211, площ: 173 213 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.214, площ: 2 633 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.215, площ: 16 438 кв.м.; 



1.6. Разделяне на поземлен имот 37383.113.138, с площ от 432 538 кв.м., стар номер 

000138, от което разделяне се образуват шест нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.221, площ: 87 028 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.220, площ: 240 486 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.219, площ: 614 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.218, площ: 6 779 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.216, площ: 91 932 кв.м. 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.217, площ: 5 698 кв.м.; 

1.7. Разделяне на поземлен имот 37383.503.120, с площ от 98 358 кв.м., стар номер 

000120, от което разделяне се образуват три нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.503.131, площ: 7 983 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.503.132, площ: 83 972 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.503.133, площ: 6 403 кв.м.; 

1.8. Разделяне на поземлен имот 37383.113.194, с площ от 19 407 кв.м., стар номер 

000194, от което разделяне се образуват осем нови проектни поземлени имота, както 

следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.203, площ: 2 903 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.204, площ: 5 739 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.205, площ: 2 489 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.206, площ: 3 304 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.207, площ: 834 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.208, площ: 33 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.209, площ: 3 149 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.210, площ: 957 кв.м.; 

1.9. Разделяне на поземлен имот 37383.113.111, вид територия: Земеделска, НТП: За 

селскостопански, горски, ведомствен път, с площ от 6868 кв.м., стар номер 000111, от 

което разделяне се образуват три нови проектни поземлени имота, както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.222, площ: 1 738 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.223, площ: 2 897 кв.м.; 

Поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.224, площ: 2 233 кв.м. 



Общински съвет – Хасково дава предварително съгласие за промяна на начина на 

трайно ползване (НТП) на имот, част от обхвата на инвестиционното намерение на 

„Енери БГ 1“ ЕООД, ЕИК 206027999, след изменението на КККР по т. 1, както следва: 

2.1. НТП на поземлен имот с проектен идентификатор 37383.113.223, с площ от 2897 

кв.м., представляващ отделена част от поземлен имот с идентификатор 37383.113.111, 

вид територия: Земеделска, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път, да се 

промени на НТП: Пасище. 

Дава съгласие за обединение на имоти от общинския поземлен фонд, предмет на 

инвестиционното намерение на „Енери БГ 1“ ЕООД, ЕИК 206027999, и изменение на 

кадастралната карта и кадастралните регистри, отразяващо съединяването 

(обединяването), след влизане в сила на акта, с който се променя начина на трайно 

ползване съгласно т. 2, както следва: 

3.1. Обединяване на поземлени имоти с идентификатори 37383.113.198, 

37383.113.204, 37383.113.209, 37383.113.213, 37383.113.216, 37383.113.220, 

37383.113.223 и 37383.503.132, в землището на с. Книжовник, от което обединяване се 

образува един нов поземлен имот, а именно: поземлен имот с проектен идентификатор 

37383.113.225, вид територия: Земеделска, НТП: Пасища, мери, с площ от 1 721 469 

кв.м. 

3.2. Обединяване на поземлени имоти с идентификатори 22589.58.199 и 22589.58.202, 

в землището на с. Долно Войводино,  от което обединяване се образува един нов 

поземлен имот, а именно: поземлен имот с проектен идентификатор 22589.58.203, вид 

територия: Земеделска, НТП: Пасища, мери, с площ от 417 487 кв.м. 

Одобрява представените проекти за изменение на кадастралната карта и 

кадастралните регистри, съгласно които да бъдат осъществени мероприятията по т. 1 и 

т. 3. 

Всички разходи във връзка с изменението на кадастралната карта и кадастралните 

регистри са изцяло за сметка на „Енери БГ 1“ ЕООД, ЕИК 206027999. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 18 от дневния ред – Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: промяна 
предназначението на Поземлен имот с идентификатор 

77195.109.23, собственост на Община Хасково, попадащ в 
земеделски територия с НТП – за селскостопански, горски, 
ведомствен път по реда на ЗОЗЗ. 

Становищата на Комисията по ТСУ и транспорт, Комисията по 
земеделието, горите и проблемите на селата и Комисията по обществен 
ред и законност -  Допускат и подкрепят Докладната записка! 

Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване! 
Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 

сме! Моля, гласувайте!  

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 



Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 37 гласа – „за“;  без „против“ и „въздържали се“, 

Докладната записка по т.18 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 
 

    РЕШЕНИЕ №452 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.29 от ЗОЗЗ и чл30, ал.3 

от ППЗОЗЗ, Общински съвет – Хасково дава предварително съгласие за промяна 

предназначението на проектен поземлен имот с идентификатор 77195.109.72 с НТП – 

за селскостпански, горски, ведомствен път. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 



Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 19 от дневния ред – Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: решение на 
Общински съвет за издаване на разрешение за изработване на 

проект за Подробен устройствен план – план-схема и парцеларен 
план за електроснабдяване в селищно образувание „Кекличево 
стопанство“, землище гр.Хасково. 

Становищата на Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по 
обществен ред и законност -  Допускат и подкрепят Докладната записка! 
Имате думата за изказвания, колеги! Няма желаещи за изказване. 

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване 
сме! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 



Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 38 гласа – „за“; без „против“ и „въздържали се“,  

Докладната записка по т.19 от дневния ред се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
     РЕШЕНИЕ №453 

 

1. На онование чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.29 от ЗОЗЗ и чл.30, ал.3 

от ППЗОЗЗ, Общински съвет – Хасково дава предварително съгласие за прокарване на 
кабелна линия и учредяване на сервитут през поземлени имоти №77195.113.435, 

№77195.504.64, №77195.112.403, №77195.112.432, №77195.112.433, 

№77195.112.434, всички с НТП – полски път и през ПИ №14550.85.302, землище 

с.Гарваново, с НТП – пасище, публична собственост на Община Хасково. Определя срок 

на валидност на решението за предварително съгласие – 24 месеца. 
2. На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.124а, ал.1 и чл.124б, 

ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково одобрява задание и разрешава да се изработи 

проект за подробен устройствен план – план-схема и парцеларен план за 

електроснабдяване в селищно образувание „Кекличево стопанство“, землище 

гр.Хасково. Трасето на електропровода преминава през земеделски пътища и пасище, 

публична общинска собственост, както и през общински пътища IV клас. ПУП да се 
съгласува със собственика на ВСН „Сивата вода“. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
  

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 20 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от председателя на Общински съвет – Хасково относно: 
удостояване с отличието „Почетен знак на град Хасково“ – 

проф. д-р Димитър Масларов. 
Становищата на Комисията по здравеопазване, екология и социални 
дейности и Комисията по обществен ред и законност -  Допускат и 

подкрепят Докладната записка! 
Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи за изказване! 

Преминаваме към гласуване, което е общо! В режим на гласуване сме, 
колеги! Моля, гласувайте! 
Гласуването приключи! Съобщавам резултата от гласуването: С 36 гласа 

– „за“;  без „против“ и 1 - „въздържал се“,  Общински съвет – Хасково 
удостоява с отличието „ПОЧЕТЕН ЗНАК НА ГРАД ХАСКОВО“ –  

проф.д-р Димитър Масларов. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
    РЕШЕНИЕ №454 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, чл.2, т.1 и чл.4 от Правилник за 

почетните отличия и звания на град Хасково, реда за удостояване и тяхното връчване, 

Общински съвет – Хасково удостоява с отличието „ПОЧЕТЕН ЗНАК НА ГРАД 

ХАСКОВО” – проф.д-р Димитър Масларов. 

  

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 



 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 21 от дневния ред – Обсъждане Докладна 
записка от председателя на Общински съвет - Хасково относно: 

отпускане на еднократни финансови помощи, съгласно 
Правилника за реда, начина и условията за предоставяне на 
еднократни финансови помощи в полза на граждани на Община 

Хасково. 
Становището на Комисията по здравеопазване, екология и социални 
дейности, Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен 

ред и законност -  Допускат Докладната записка до разглеждане и 
подкрепят и четирите проекта за решения. 

Имате думата за изказвания, колеги, по четирите проекта за решения! 
Не виждам желаещи. 
Преминаваме към гласуване на всеки един проект за решение. 

Първият проект за решение – отпускане на еднократна финансова 
помощ на Ф. М. Гласуването е поименно! В режим на гласуване сме, 

колеги! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Mаргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 



Таня Захариева ЗА 

Красен Ангелов ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 38 гласа – „за“;  без „против“ и „въздържали се“, 

първият проект за решение се приема. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
    РЕШЕНИЕ №455 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.16, ал.1, във връзка с чл.1, ал.2 и 

чл.4, ал.1 от Правилника за реда, начина и условията за предоставяне на 
еднократни финансови помощи в полза на граждани на Община Хасково, 

Общински съвет – Хасково отпуска еднократна финансова помощ на Ф. М. в размер 

на 1 000 ( хиляда) лева. 

На основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, Общински 

съвет – Хасково ДОПУСКА предварително изпълнение на настоящото решение. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

  
Т.ЗАХАРИЕВА: Вторият проект за решение е за отпускане на 

еднократна финансова помощ  на Г. Г. В режим на гласуване сме, 
колеги! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 



Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 37 гласа – „за“;  без „против“ и „въздържали се“, 

Общински съвет – Хасково  приема вторият проект за решение. 
За протокола 
 _____________________________________________________________________ 

 
    РЕШЕНИЕ №456 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.16, ал.1, във връзка с чл.1, ал.2 и 

чл.4, ал.1 от Правилника за реда, начина и условията за предоставяне на 
еднократни финансови помощи в полза на граждани на Община Хасково, 

Общински съвет – Хасково отпуска еднократна финансова помощ за лечение на Г. Г. в 

размер на 1 000 (хиляда) лева. 

На основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, Общински 

съвет – Хасково ДОПУСКА предварително изпълнение на настоящото решение. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Третият проект за решение - отпускане на 
еднократна финансова помощ  на М. К. Гласуването е поименно! В 

режим на гласуване сме, колеги! Моля, гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 

Въчка Иванова ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 



Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Третият проект за решение се 
приема с 38 гласа – „за“;  без „против“ и „въздържали се“. 

За протокола 
 _____________________________________________________________________ 
 
    РЕШЕНИЕ №457 

 
На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.16, ал.1, във връзка с чл.1, ал.2 и 

чл.4, ал.1 от Правилника за реда, начина и условията за предоставяне на 

еднократни финансови помощи в полза на граждани на Община Хасково, 

Общински съвет – Хасково отпуска еднократна финансова помощ на М. К. в размер 

на  1000 (хиляда) лева за задоволяване на социални и здравни нужди. 
На основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, Общински 

съвет – Хасково ДОПУСКА предварително изпълнение на настоящото решение. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: И последният четвърти проект за решение – 
отпускане на еднократна финансова помощ  на П. П. за лечение на 
детето му П. Л. Гласуването е поимено! В режим на гласуване сме! 

Моля гласувайте! 

Николай Николов ЗА 

Иван Минев ЗА 



Въчка Иванова ЗА 

Тянка Дякова ЗА 

Йозджан Мехмед ЗА 

Делян Делчев ЗА 

Атанас Асенов ЗА 

Камен Тодоров ЗА 

Мирослав Войников ЗА 

Якуб Хаджиосман ЗА 

Стоил Стоилов ЗА 

Шабан Шабан ЗА 

Антони Пашов ЗА 

Деян Янев ЗА 

Румен Стоянов ЗА 

Maргарита Маркова ЗА 

Виктор Годжов ЗА 

Тодор Савов ЗА 

Георги Пеев ЗА 

Цвети Лалов ЗА 

Гергана Петрова ЗА 

Тодор Кръшков ЗА 

Коста Стоев ЗА 

Даниел Йорданов ЗА 

Мюмюн Мюмюн ЗА 

Георги Георгиев ЗА 

Добри Беливанов ЗА 

Димитър Ничев ЗА 

Иван Иванов ЗА 

Димитър Траянов ЗА 

Таня Захариева ЗА 

Здравко Запрянов ЗА 

Светослава Стоянова ЗА 

Марио Янакиев ЗА 

Сунай Алиев ЗА 

Златко Марчев ЗА 

Богдан Кирилов ЗА 

Росен Атанасов ЗА 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Гласуването приключи! Съобщавам резултата от 
гласуването: С 38 гласа – „за“; без „против“ и „въздържали се“, се 

приема четвъртият последен проект за решение по т.21 от дневния 
ред. 
За протокола 

 _____________________________________________________________________ 
 
    РЕШЕНИЕ №458 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.16, ал.1, във връзка с чл.1, ал.2 и 

чл.4, ал.1 от Правилника за реда, начина и условията за предоставяне на 



еднократни финансови помощи в полза на граждани на Община Хасково, 

Общински съвет – Хасково отпуска еднократна финансова помощ на П. П. в размер на  

1 000 (хиляда) лева, за лечение на детето му П. Л. 

На основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, Общински 

съвет – Хасково ДОПУСКА предварително изпълнение на настоящото решение. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 22 – Информация от кмета на Община 
Хасково относно: изпълнението на бюджета, извънбюджетните 

сметки и фондове, състоянието на общинския дълг и 
капиталовата програма на Община Хасково към първото 
полугодие на 2021 г. 

Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен ред и 
законност са разгледали тази информация. 

Информацията се внася от кмета на Община Хасково за сведение на 
общинските съветници и не се гласува от Общински съвет. Имате 
думата за изказвания, колеги, по тази точка от дневния ред. Не 

виждам желаещи. 
 

Преминаваме към последната точка от дневния ред, т.23 - 
Питания към кмета на Община Хасково.  Уважаеми колеги, ще ви 

помоля да зададете всички си въпроси, да отправите питанията си и 
след това да дадем думата на г-н Дечев, за да отговори. Заповядайте, 

колега Тодоров! 
 
К.ТОДОРОВ: Благодаря Ви, г-жо Захариева! Г-н Дечев, аз имам един 

въпрос към Вас свързан с общинските жилища и той е – Дали 
кметицата на с.Книжовник е настанена в общинско жилище. Ако е – 
какво е то, какъв фонд е, дали е картотекирана или има социален 

доклад, и ако има такъв на какви данни почива този доклад. Вторият 
въпрос, който искам да задам е свързан с налагането на глоби за 

незаконни сметища, които от медиите разбираме, че ние сме една от 
общините, които е получила такава. Става въпрос за незаконното 
сметище, което се намира в близост до бул. „Васил Левски“. Да ни 

информирате, тъй като това е казус, който вече няколко години 
тормози живущите в квартала и не само. Вие знаете, че при големи 

бури, целият този боклук, който се събира в мястото, което вече стана 
емблема на незаконните сметища, се разпръсква и към Централната 
градска част. Може ли да ни информирате все пак ще предприемете 

ли, предприехте ли вече някакви мерки. Благодаря Ви! И има ли 
такава глоба наистина. Благодаря Ви! 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колега Войников, заповядайте! 
 

М.ВОЙНИКОВ: Благодаря, г-жо Захариева! Колеги, г-н кмете, имам 
един въпрос – тази седмица е изготвен график за ползване на зала 
„Дружба“, на зала „Спартак“, от различните клубове. Г-жа Гергана 

Кючукова е направила някакъв график, който е отказала да се 
съобрази с Наредбата за условията и реда за ползване на спортните 
обекти на общината и си е направила неин си график. Можем ли да 



разберем по какъв критерий е направила графика и как при 

положение, че един от клубовете е сигнализирал и с имейл, и с 
обаждане, че искат да се приложи Наредбата за условията и реда за 

ползване на спортните обекти, тя е отказала с мотива, че тая Наредба 
тя няма как да я приложи. Може ли да разберем повече неща от г-жа 
Кючукова  или Вие, ако знаете нещо, да ни отговорите? Благодаря! 

 
Т.ЗАХАРИЕВА:  Други питания, колеги? Питания към кмета на 
община Хасково, има ли?  Няма. Давам думата на г-н Дечев. Видях, 

че Даниел Йорданов има питане. Заповядайте, г-н Йорданов! Нека да 
изчерпим всички питания и тогава да отговаря кмета. Заповядайте!  

 
Д.ЙОРДАНОВ:  Извинявам се за закъснението. Уважаема г-жо 
председател, имам въпрос към г-н кмета или по-скоро допълнение 

към въпроса на г-н Войников. Информирани ли са директорите на 
всички училища за новата Наредба, че всички спортни съоръжения 

вътре и извън сградата, трябва да се предоставят с договор на 
спортните клубове? Благодаря!  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колега Пеев, заповядайте, питане! 
 
Г.ПЕЕВ:  Уважаеми г-н Дечев, имам следния въпрос, той е 

продиктуван от съвсем прясна случка от миналата седмица. Има 
внесен сигнал от група граждани с подписка от 150 подписа. 150 

човека са се подписали. Тя е внесена в деловодството съответно на 
Община Хасково, стигнала е до Вас, но не е стигнал този сигнал и до 
Общинския съвет, макар че е бил адресиран и до общинските 

съветници. Та въпроса ми към Вас е следния – Бихте ли обяснили на 
служителите, които в деловодството приемат тези сигнали, че според 

ЗМСМА, общинска администрация е тази, която обслужва 
административно и Общинския съвет и би следвало, когато има 
внесен сигнал ли е, питане ли е, каквото и да е адресирано до Кмета 

на Общината и съответно до Общинския съвет, би следвало да го 
разпределят и до Общинския съвет, тъй като Общинския съвет няма 
собствена администрация и няма къде гражданите отделно да 

подават своите сигнали до нас. Това ми е въпроса – бихте ли ги 
информирали, че трябва все пак да се спазва закона и когато има 

нещо адресирано до Вас и до нас, да го изпращат съответно и до Вас 
и до нас, защото хората не са длъжни да знаят, че трябва отделно с 
два входящи номера. Единият път едно и също нещо да го подават и 

втория път пак същото нещо да го подават и до нас. Това ми е 
въпроса. Благодаря!  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Други въпроси, колеги? Не виждам. Г-н Дечев, 
заповядайте! 

 
СТ.ДЕЧЕВ: Започвам по ред. Уважаеми колеги, уважаема г-жо 
председател, започвам по ред въпросите, както ми бяха зададени. Да, 

настанена е кметицата на Книжовник. На въпроса ще отговоря 



писмено с всички останали подробности, тъй като не мога да 

цитирам в кой фонд е, със становището на комисията, не са пред 
мен, затова не мога отговоря. Относно незаконното сметище на 

„Васил Левски“, ние нямаме глоба за незаконното сметище там, 
защото сме предприемали няколко пъти, всъщност всяка година 
предприемаме мерки за почистването. В интерес на истината коства 

и доста средства всеки път почистването, не може да бъде изчистено 
напълно заради една авария, която е на „Акация“ аварията. Ние 
имаме предписание от РИОСВ, разбира се това предписание е 

отправено и към „В и К“, тъй като тази канализация трябва да бъде 
оправена. Всъщност в разговори с „В и К“ неколкократно, нямат 

такава възможност и на общината се налага да направи обществена 
поръчка,  която обществена поръчка да коригира това трасе, за да 
може това трасе там да не е влажно, за да може да влезе тежка 

техника, да изчисти самото сметище. Имаме глоба и глобата се 
отнася за малките населени места. Имаме и договори, и „Екопрогрес“ 

се включва с всичката техника да чисти. За съжаление, има много 
недобросъвестни граждани, които изграждат и правят тези 
незаконни сметища по малките населени места.  

На въпроса на г-н Войников, ще бъде отправено питането и към г-жа 
Кючукова и на следващата сесия ще Ви отговоря.  
Информирани ли са директорите? Разбира се, че са информирани 

директорите. Все пак приемането на една Наредба се отнася за 
всички нас и спазването й се отнася също за всички нас.  

Г-н Пеев, доколкото знам самото питане не е адресирано отделно към 
Общинския съвет. Всъщност мисля, че изобщо няма адресация до 
Общинския съвет. Иначе всички питания, които са били такива, аз 

ги адресирам. Но бих ли информирал служителите? Разбира се, след 
като има отделен адресат към Общинския съвет, той пристига до 

Общинския съвет. Благодаря ви, колеги! 
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Аз се запозна със Сигнала. Адресиран е до 

Общинския съвет, но явно пропуск на служителите е. Колега Пеев, 
заповядайте! 
 

СТ.ДЕЧЕВ: Да, извинявам се, сега го виждам!  
 

Г.ПЕЕВ: Много Ви благодаря, г-жо Захариева, че направихте това 
уточнение. Да, наистина е адресиран и не само до общинските 
съветници, а и до РДНСК и до РИОСВ. И сега, г-жо Захариева, тук 

възниква въпроса – Вие като сте се запознала, защо не сте го 
изпратила до общинските съветници, ами си го държите в задния 
джоб?  

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Запознах се със сигнала вчера.  

 
Г.ПЕЕВ: Е, хубаво, имейл нямате ли?  
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Днес ще бъде изпратен на общинските съветници 



 

Г.ПЕЕВ: Колко време Ви трябва, за да изпратите по имейл един 
сигнал?  

 
Т.ЗАХАРИЕВА: Подготвяхме сесия. 
 

Г.ПЕЕВ: Или не е политически коректно да го изпращате преди 
заседанието? Така ли да го разбирам? 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Отговорих Ви. Днес ще бъде изпратен, колега Пеев. 
 

Г.ПЕЕВ: Да, добре.  
 
Т.ЗАХАРИЕВА: Други питания към кмета на общината? Не виждам 

желаещи! Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието!  
 

 
    
 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ 
      СЪВЕТ – ХАСКОВО:  /п/ 
          /Таня Захариева/ 
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